
 

 
 
 

 
 

 

Program:   

9:00 - Degustace piv pro zájemce v místním pivovaru  

1. 10:00 - Přivítání domácí MAS Rakovnicko 

2. Kontrola plnění usnesení pléna ze 7.9. 2018  

3. Zpráva z jednání výboru NS MAS ve Strážnici   

4. Informace z Národní konference VENKOV 2018 ve Strážnici   

5. Aktuální info k čerpání dotace od Středočeského kraje na r. 2018  

6. Info z jednání platformy CLLD, TPS LEADER a týmu OPTP  

7. Blok krajských platforem CLLD (garanti platforem): 

- PRV - info z jednání 14.9. na RO SFIF, Pha 2, program/termín příštího jednání 

- OPZ - nejbližší výzva, termín/program příštího jednání ve 2. pol. října 

- IROP - info z jednání  24.9. v MAS Říčansko, program/termín příštího jednání 

- OPŽP - aktuální zprávy o přípravách na administraci a zařazení do CLLD – kdo bude koordinovat? 

8.   Různé – vystoupení partnerů KS MAS, nabídky ke spolupráci s KS, AKCE NS MA ČR apod. 

Jednání oznámeno řádně pozvánkou. 

Jednání zahájeno v 10:20 hodin. Přítomno 18 MAS.  
 

SHRNUTÍ NEJDŮLEŽITĚJŠÍCH INFORMACÍ Z KS MAS DNE 5.10.2018: 

 DALŠÍ JEDNÁNÍ KS MAS -  pátek 2.11.2018 (MAS BRDY) 

 

 KOLIK MAS SE VĚNUJE OPŽP?? - na minulé KS MAS jsme počty nezaznamenali + se nabídla 

paní Neubergová, že bude vést platformu OPŽP místo PRV 

MILAN PROBERE PRV I OPŽP S PANÍ NEUBERGOVOU NA VH NS MAS. 

Účastníci KS MAS navrhují garantem PRV Lípu pro venkov - resp. Maruška Ripplová 

 

 Platforma OPZ - 25.10.2018 (Markéta Dvořáková pošle pozvánku s informacemi, co si máme na 

jednání připravit s sebou) 

 

pátek 5.10.2018 v 10:00 – 14:00 hodin  

Místo Podžbánský pivovar a  Pivovarský Dvůr Mutějovice, Velká Strana 2, Mutějovice 
 

Termín 

Zápis z  

jednání Pléna KS MAS Středočeského kraje 
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 Dotace od Středočes. kraje - Komunikovat s paní Vištiakovou ohledně vyúčtování - vyúčtování 

do konce roku 2018, ale MILAN PROSÍ - nenechávat vyúčtování až na konec roku 2018!!!! 

 

Vzdělávání pro MAS kolem chytrého venkova - bude řešeno v letošním roce na cca 2 akcích a 

v nové roce 2 akce 

- lokalizace a témata od SICu jsou, ale termíny chtějí od KS MAS 

- na VH NS MAS bude dána dohromady časová struktura a termíny 

 

 Upravují se web. stránky NS MAS - mění se struktura v sekci DOKUMENTY PRO JEDNOTLIVÉ OP 

+ bude nově udělán kalendář akcí za všechny OP 

Projednat: Nastavení příloh a dokumentů na webu NS MAS - zda by šlo dokumenty a přílohy 
jen prohlížet, ne že se musí vše stahovat do PC, aby šla příloha otevřít 
 

 CSV - zamyslet se nad tím, co by MAS chtěly za krajkou síť zrealizovat přes CSV v roce 2019 

(Veselský posílal info email), Veselský chce tyto informace vědět do 10.10.2018, tzn. že se 

můžeme ještě domluvit na VH NS MAS!! 

 

 EVALUACE - finanční plány a indikátory změníme na základě toho, co máme odčerpáno z 

jednotlivých výzev a dle požadavků jednotlivých OP, pak zpracujeme middterm evaluaci a pak 

zpracováme změnu SCLLD , co nám vypadne z evaluace!!  

JE TENTO POSTUP OPRAVDU SPRÁVNĚ????????????? - tyto dotazy lze přednést na semináři 

pro evaluaci 8.10.2018… 

 

FIN. PLÁNY ZMĚNY: 

OPZ - číslovaná info 18 - podává jenom ten, kdo je v tabulce a chce si navýšit evaluaci 

IROP - termíny přišly dle schválení strategií (jaká čísla potřebujeme dávat do změny fin.plánu - 

projekty po akčním plánu, nebo jaká čísla??) 

PRV - po middtermu 

 

 CSSF školení - p. Ryšavý/ Libosvár - zda by přístupy šly dávat bez školení???? 

- školení naskakují na webu NS MAS, takže se můžeme postupně přihlásit, ale pro zjednodušení 

vznést požadavek směrem k NS MAS, že by si vyškolení nového člověka zajistil dnes již zkušený 

každý vedoucí CLLD v MAS 

 

 PRV - ŠKOLENÍ PRO NEZKUŠENÉ MAS, NEBO PRO TY, KTERÉ MAJÍ VYHLÁŠENOU JEDNU VÝZVU 

- najít společný termín do prosince - Milan na toto myslí!! 

 

 

ZÁSADNÍ INFORMACE Z JEDNÁNÍ KS MAS 5.10.2018 + ÚKOLY NA ZASEDÁNÍ VH 

NS MAS - MILAN SLÍBIL VĚTŠINU VĚCÍ PROJEDNAT NA NS MAS 8.-9.10.2018 V 

CHOCNI + NA ZASEDÁNÍ NSK 11.-12.10.2018 V KARLOVÝCH VARECH: 

- VIZ KAP. 3  
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Průběh jednání: 

1. Zahájení jednání, přivítání domácí MAS  
Přivítání domácí MAS Rakovnicko. 
 

MILAN OLIVA: 

Zahájení jednání. Přivítání hostů KS MAS. 
 

2. Kontrola plnění úkolů pléna z 7.9.2018  
MILAN OLIVA: 

SHRNUTÍ ÚKOLŮ Z JEDNÁNÍ KS MAS dne 7.9.2018: 

KAP. ÚKOL  

3. Vyhlídky + Jindra 
Hlavatý 

Prezentace z Lobče - bude uveřejněno na webu 
KS MAS, termín nestanoven - předpoklad co 
nejdříve 

Bude dáno na web KS MAS 
Jindrou Hlavatým 

 Hlavatý - 
Přesunuto 
z předchozí KS 
MAS:  

Ve spolupráci s J. Kučerou s MAS 
Dolnobřežansko (IROP) vytvoří sdílený prostor 
pro ukládání dokumentů, které chtějí SK MAS 
využívat společně. Budou zde sekce dle 
jednotlivých OP a dále zápisy. 

Bude řešeno příště 

8. KONTAKTOVAT 
MILANA OLIVU 

PRV - přehled MAS kolik se komu povedlo 

zazávazkovat alokace k 31.8.2018 x SZIF vezme 

registrované projekty k 31.12.2018 

- kolik se nám podařilo zazávazkovat % 

- Milan vezme tyto informace na výbor NS MAS 

- bude se řešit 14.9. na platformě PRV, takže 

zaslat do tohoto data  nebo tyto informace 

přinést s sebou! 

Milan zjistí od Floriána informace 

na VH KS MAS. Pokud ne tak:  

Na NSK s Taberym z MZE 

probere postup sankcí pro MAS - 

SZIF by měl už nyní vědět za 

celou ČR, jaké sankce budou a 

jaký proces bude… 

4. Výbor KS MAS Návrh rozpočtu krajské dotace na rok 2018 
Výbor KS MAS připraví návrh obsahu a rozpočtu 

ke společné části dotace Stř. kraje - v úterý 

11.9.2018 před jednáním v Senátu. 

Jindra Hlavatý pošle faktury a instrukce s tím, co 

máme s fakturou dělat a jaké aktivity/věci 

můžeme z dotace financovat. 

Splněno 

8. ZALOŽENÍ 
PLATFORMY 
OPŽP 

Střední Polabí se rádo platformy OPŽP ujme, ale 

někdo musí převzít PRV!! 

KOLIK MAS SE VĚNUJE OPŽP?? - 

na minulé KS MAS jsme počty 

nezaznamenali + se nabídla paní 

Neubergová, že bude vést 

platformu OPŽP  

MILAN PROBERE PRV I OPŽP S 

PANÍ NEUBERGOVOU NA VH NS 

MAS. 

Účastníci KS MAS navrhují 

garantem PRV Lípu pro venkov - 

resp. Maruška Ripplová 

 

Další výbor NS MAS - 13.11.2018 
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MAS Kladensko a Praha západ - Milan se do MAS dovolal, ale nic se nedozvěděl… � Úspěch, že se po 

půl roce aspoň dovolal!! 

 

3. Zpráva z jednání výboru NS MAS ve Strážnici 
MILAN OLIVA: 
 

Milan informoval Výbor NS MAS o našem rozhodnutí, že v KS MAS Stř. kraje nechceme, aby MAS 

převzaly krajské úřady. 

- nebyla toto iniciace krajů, MMR si chce ulehčit práci - asociace krajů ale toto nechce: 

ALE!! - MAS by měly být partnery v území, kraje by se měly podílet na výběru strategií na další 

období, ale jinak ambice převzít MAS nemají (avšak ani asociace krajů ale není v tomto 

jednotná!!) 

 
MARKÉTA DVOŘÁKOVÁ - také se účastnila posledního výboru: 
Na Výboru NS MAS se probíraly provozní informace NS MAS, admin. záležitosti + výsledky prioritizace, 

co by MAS chtěly podnikat od r. 2021+ 

Chybí komunikační prvek mezi jednotlivými ministerstvy!! Je to velký problém, protože každý má další 

fungování MAS jiný pohled… 

 

MPSV mají již vypracován plán: 

Strategie MAS = jediná výzva (žadatelé by přinesli záměr, MAS řekne „ANO záměr je dle SCLLD“ a 

„ANO - žadatel rozpracujte záměr do projektu“) - velmi radikální zjednodušení!!! 

- projekty by mohly přicházet v nastavených časových harmonogramech 

- výzva OPZ by byla ve strategii rovnou dána jako programový rámec OPZ a pravidla by dodalo 

ministerstvo 

- pokud by ve strategii byly rovnou identifikované projekty klíčové, které je možno hned řešit, tak by 

byly podpořené rovnou 

- MAS by měly v ministerstvech podporu pro vybrané projekty - specifická aj. pravidla by měla MAS od 

ministerstva 

- mohly by zůstat i drobné finance na měkké projekty MAS 

- chtějí po MAS, aby pomohly nastavit zjednodušené projekty OPZ 

- bohužel diskuse mezi jednotlivými ministerstvy není… 

 

Ideální by bylo, aby na NS MAS byl někdo, kdo bude informace od vyjednávačů sdružovat - není v silách 

vyjednávačů všechny informace shromažďovat a posílat očištěné směrem k členské základně NS MAS… 

 

OLIVA: 

- postoj národní sítě na NSK - co se bude řešit 

- zadání pro vyjednávače by mělo vzejít z valné hromady NS MAS 

 

POŠMURNÝ: 

- návštěva u Kláry Dostálové - její představa je, že dojde k odlehčení MMR od MAS, potřebují ulehčit 

správě MMR 

- Zdeněk Semorád - zatím neví, jak by měly MAS fungovat … 

- myšlenky, že by MAS kooperovaly s kraji je, ale není toto rozpracováno  

- není info od NS MAS, jak by vše mělo fungovat - NS MAS by měla přijít s tím, jak si představujeme 

další období  a co požadujeme!! 



Stránka | 5 

 

 

MMR informace ale nemá, jak se bude postupovat dál a úkol NS MAS by měl být ten, jak bude 

nastavená role MAS po roce 2021 

- inspirovat se současným obdobím (co funguje a co ne…) 

- jeden z možných modelů je, že by MASkám zůstalo vybírání projektů, ale administrativa by byla 

mnohem jednodušší 

- je nutno věnovat se už nyní vyjednávání, abychom měli možnost čerpat finance na hezké projekty 

- ČR musí mít nalinkováno, co chce z evropských peněz dělat - toto by ale měla NS MAS už vědět!! 

 

Nechceme multifond 

Chceme jednodušší strategie, administrativu 

… shrnout do 4-6 bodů, jaké jsou priority a co chceme za celou NS MAS 

Pokud ale nebude vydiskutováno, co chce Vláda ČR, tak NS MAS nemůže vědět, kam se vše sune. 

Všichni zhruba tušíme, co chceme, ALE… 

Co bude MASkám řečeno, kam mají od roku 21+ jít!?? 

NUTNO NAVRHNOUT A ŘÍCI 2-5 KROKŮ, KTERÉ JE POTŘEBA DĚLAT 

 

PAVEL ČERNÝ: 

- 1.možnost: můžeme chtít po NS MAS, co dělat za priority 

- 2. možnost: pracovní skupina - návrhy pro NS MAS a předložit jej dál 

- přijdeme s konkrétním návrhem informací o MAS a CLLD za naši KS MAS 

- stejně od KS MAS budou proudit požadavky a poznatky, které po nás bude NS MAS chtít 

 

ÚKOL PRO MILANA OLIVU: 

- NA VÝBORU NS MAS PROJEDNAT DALŠÍ FUNGOVÁNÍ MAS dle výše uvedených informací!! 

- NS MAS by měla dát stanovisko - co MAS chtějí (jak bude probíhat výběr, co zachovat, co zrušit, atd…) 

 

ÚKOL PRO PAVLA ČERNÉHO: 

Naformulovat pro Milana Olivu a potažmo pro Výbor NS MAS nápad Pavla Černého - viz výše. 

 

OLIVA: 

MAS dostali organigram, kdo má vyjednávat - ale vyjednávači dosud moc prakticky nefungují… 

- vyjednávači pracují, ale nekoordinuje je nikdo 

POŘÁD SE MOTÁME DOKOLA!! 

- co se vyjednává, s kým a jaké jsou výstupy 

- kdyby se měl nakreslit model, jak jsou vyjednávání vedeny, tak jej nikdo nenamaluje 

 

ZAVOLÁ 5.10.2018 HONZOVI FLORIÁNOVI, ABY SE PROJEDNALY VÝŠE UVEDENÉ BODY 

- MĚL BY ZAZNÍT KONKRÉTNÍ NÁVRH OD ČLENŮ NS MAS 

 

ÚKOL OD VÝBORU NS MAS: DO KONCE ÚNORA 2019 MAJÍ KS MAS ZVOLIT ZÁSTUPCE DO NS MAS 

Z JEDNOTLIVÝCH KS MAS 

VŠICHNI ÚČASTNÍCI ZASEDÁNÍ SE USNESLI, ŽE VH KS MAS STŘ. KRAJE = VOLEBNÍ ZASEDÁNÍ BUDE 4. 

NEBO 11.1.2019!! - TERMÍN ŘEKNE MILAN DLE TOHO, JAK STIHNE VÝBOR KS MAS VĚCI NA VH 

PŘIPRAVIT 
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DO KONCE LEDNA 2019 MUSÍME NAVRHNOUT Z NAŠEHO KRAJE ZÁSTUPCE TAKÉ PRO KONTROLNÍ 

KOMISI 

 

+ NÁVRH ČLENSKÝCH PŘÍSPĚVKŮ - KDY BUDE VH NS MAS SCHVALOVÁNO?? 

 

MPIN - platnost od 1.11.2018, vydán cca v polovině října 2018 

 

STANDARDIZACE MAS  

- nikdo z ŘO jednotlivých OP se ke standardizaci nehlásí, nejsou na toto kapacity… 

 

Změny 19.2.1 

- k článku 20 bude tematická PS v říjnu 

- článek 20 je vázán na změnu SCLLD 

- reálný termín vyhlášení článků 20 bude spíše 2. polovina roku 2019, či lépe naplánovat do roku 2020 

 

Zřízeny nové pracovní skupiny NS MAS 

PS Enviro = OPŽP 

PS Sociální - Markéta Dvořáková - co bude financovatelné v příštím obd., co by bylo vhodné financovat 

přes MAS v dalším obd., zjednodušené projekty, podklady jaká jsou témata za NS MAS 

 - jaké jsou nápady a náměty od MAS - napsat Markétě Dvořákové 

 

4. Informace z Národní konference Venkov 2018 ve Strážnici 
MILAN OLIVA: 

Nejsou zatím výstupy z dílčích pracovních skupin. 

 

5. Aktuální info k čerpání dotace od Středočeského kraje na r. 2018 
MILAN OLIVA: 

Info, kdo zaplatil faktury a komu přišly peníze z dotace Stř. kraje. Jindra Hlavatý posílal tento týden. 

Komunikovat s paní Vištiakovou ohledně vyúčtování - vyúčtování do konce roku 2018, ale MILAN PROSÍ 

- nenechávat vyúčtování až na konec roku 2018!!!! 

Př. vratné kelímky s logem, zaplatit akci v regionu, propagační materiály MAS aj. 

 

Vzdělávání pro MAS kolem chytrého venkova 

- problematika chytrého venkova bude řešena v letošním roce na cca 2 akcích a v nové roce 2 akce 

- lokalizace a témata od SICu jsou, ale termíny chtějí od KS MAS 

- na VH NS MAS bude dána dohromady časová struktura 

 

Navazující projekt OPZ - p. Piškule 

- projekt byl VK akceptován a ještě se čeká na formální admin. dokončení 

- 2019-2020 - projekt zaměřený od nás do našeho území, směrem k samosprávám 

 

Milan se ze Stř. kraje ještě s nikým nepotkal - nejsou známy zatím informace, zda je zachována 

podpora od Středočeského kraje ve výši 1,5 mil. na rok 2019 

- bude řešeno v listopadu a prosinci 2018 
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6. Info z jednání platformy CLLD, TPS LEADER a týmu OPTP 
ZEMANOVÁ: 
Finanční plány - informace jsme dostali 
Upravují se web. stránky NS MAS - mění se struktura v sekci DOKUMENTY PRO JEDNOTLIVÉ OP 
+ bude nově udělán kalendář akcí za všechny OP 
 
Nastavení příloh a dokumentů na webu NS MAS - zda by šlo dokumenty a přílohy prohlížet, ne že se 
musí vše stahovat 
 

7. Blok CLLD  – informace z platformy (garanti platforem):  

a) PRV  

Další zasedání platformy PRV: NAVRHNE PANÍ NEUBERGEROVÁ?? 

Poslední jednání 14.9.2018 na RO SZIF ve Slezské ul. v Praze 2 - zápis Radek Tvrdík poslal 

Odpovědi na dotazy z Platformy PRV od Honzy Floriána - viz příloha 
 

b) OPZ  

Další zasedání: 25.10.2018 v Knihovně na Dobříši 

Jednání s paní Melechovskou 

1. část - OPZ,  

2. část - probrat zajímavé projekty,  

3. část pro MAS, které plánují soc. služby 

Markéta Dvořáková pošle pozvánku, co je nutno, abychom si připravili na 25.10. 

Autobusy jezdí z Knížecí směr Dobříš poměrně pravidelně!! 

 

c) IROP - info z jednání  24.9. v MAS Říčansko, program/termín příštího jednání  

Další zasedání: ?? 

Poslední jednání v pondělí 24.9. 9:30 v Říčanech - zápis poslala Monika Neužilová 

Odpovědi na dotazy z Platformy IROP od Honzy Floriána - viz příloha 

 

d) OPŽP - aktuální zprávy o přípravách na administraci a zařazení do CLLD – kdo bude 

koordinovat? 

Další zasedání: NAVRHNE PANÍ NEUBERGEROVÁ 

 

8. Různé – vystoupení partnerů KS MAS, nabídky ke spolupráci s KS, AKCE NS MA ČR apod. 

CSV - p. VESELSKÝ (info z emailu) 
Vážení partneři CSV ve Středočeském kraji, 
dovoluji si vás oslovit se žádostí o spolupráci při tvorbě Regionálního ročního prováděcího plánu 
aktivit CSV pro rok 2019. 
Pro rok 2019 bude na aktivity CSV alokována stejná částka jako pro rok předchozí, tj. cca 1,5 mil. Kč.  
Co se týká priorit pro rok 2019, měly by se akce věnovat: 
1)  Podpora diskuse s partnery k přípravě SZP 2021-2027 

• aktivity typu semináře, konference, workshopy – většinou formou bloků v rámci vhodných 
aktivit 

• v roce 2019 bude potřeba zajistit konzultace s odbornou veřejností k přípravě Strategického 
plánu SZP – zapojení také partnerů na regionální úrovni 

• detailnější pokyny budou vydány ve spolupráci s koordinátory přípravy Strategie SZP (budou 
specifické požadavky na evidenci akcí a jejich výstupů) 
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2)  Podpora šíření inovací a spolupráce 
• aktivity jako semináře, informační materiály, sběr příkladů dobré praxe, exkurze za příklady 

dobré praxe inovační postupů, vyhledávání expertů pro případné zapojení do odborných 
prací.  

 
3)  Podpora vzniku projektů spolupráce, podpora CLLD  

• formou seminářů, workshopů, konferencí, exkurzí národních i mezinárodních 
 
4)  Podpora implementace PRV a informování o politice rozvoje venkova, sběr příkladů best practice  

• aktivity vedoucí k podpoře absorpční kapacity PRV dle aktuálních potřeb se zaměřením na 
opatření 16 Spolupráce a opatření 1 Předávání znalostí a informační akce 

• aktivity podporující národní diskusi k nastavení SZP 2020+ v rámci ČR 
• typově mohou být použity nástroje CSV ve formě prací odborných skupin prostřednictvím 

sdílení příkladů dobré a špatné praxe, zajišťování vhodných příkladů k prezentaci v 
propagačních/informačních materiálech PRV/CSV 

 
5)  Monitoring implementace PRV  

• spolupráce na šíření výsledků monitoringu a hodnocení PRV 
 
Prosím o zaslání vašich námětů pro akce do 10. 10. 2018. V příloze zasílám vzor pro vyplňování. 
 
ÚKOL PRO ČLENY KS MAS: 
CSV - zamyslet se nad tím, co by MAS chtěly za krajkou síť zrealizovat přes CSV v roce 2019 (Veselský 
posílal info email), Veselský chce tyto informace vědět do 10.10.2018, tzn. že se můžeme ještě 
domluvit na VH NS MAS!! 
 
CHYTRÝ VENKOV: 

- v Bavorsku funguje chytrá vesnice, SEM BYCHOM MOHLI USPOŘÁDAT ZÁJEZD PŘES CSV 

- ROLE MAS - chytrý broker, že inovační broker by měla být MAS (my bychom měli být ti nejchytřejší, 

ale jsme placeni za animaci…) 

- role MAS jako osvětová činnost o SMART aktivitách!! 

 

BROŽURA CHYTRÝ VENKOV 

http://eagri.cz/public/web/file/598387/Rural_Review_26_Smart_Villages_CS_V06_web.pdf 

LINK NA CHYTRÝ VENKOV NA EAGRI.CZ 

http://eagri.cz/public/web/mze/venkov/prioritni-temata-site/chytry-venkov/ 
 
Informace o cestovním ruchu kolem Vltavy - SPLAVNOST VLTAVY: 
Destinační management - týká se MAS kolem Vltavy 
Milan pošle informace o této aktivitě dotčeným MAS kolem Vltavy. 

 
Nejbližší akce: 

VH NS MAS + seminář pro evaluaci- 8. - 9.10.2018 v Chocni  

 
Evaluace + střednědobé hodnocení 

- vypracovaná zpráva se použije pro změnu strategie 

- možnost využití vyhodnocení cílů pro další období - analytická data k roku 2019 by se mohla použít do 

našich dalších strategií (nápad Brdy-Vltava!!) 
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postup evaluace - finanční plány a indikátory změníme na základě toho, co máme odčerpáno 

z jednotlivých výzev a dle požadavků jednotlivých OP, pak zpracujeme middterm evaluaci a pak 

zpracováme změnu SCLLD , co nám vypadne z evaluace!!  

JE TENTO POSTUP OPRAVDU SPRÁVNĚ????????????? - tyto dotazy lze přednést na semináři pro 

evaluaci 8.10.2018… 

 

FIN. PLÁNY ZMĚNY: 

OPZ - číslovaná info 18 - podává jenom ten, kdo je v tabulce a chce si navýšit evaluaci 

IROP - termíny přišly dle schválení strategií (jaká čísla potřebujeme dávat do změny fin.plánu - projekty 

po akčním plánu, nebo jaká čísla??) 

PRV - po middtermu 

 

CSSF školení - p. Ryšavý/ Libosvár - zda by přístupy šly dávat bez školení???? 

- školení naskakují na webu NS MAS, takže se můžeme postupně přihlásit, ale pro zjednodušení 

vznést požadavek směrem k NS MAS, že by si vyškolení nového člověka zajistil dnes již zkušený 

každý vedoucí CLLD v MAS 

 

PRV - ŠKOLENÍ PRO NEZKUŠENÉ MAS, NEBO PRO TY, KTERÉ MAJÍ VYHLÁŠENOU JEDNU VÝZVU 

- prý si toto SZIF řeší po krajích - viz zápis z Platformy PRV 

- otázka - kdo by byl ochotný přijít a školit nás, aby přišel metodik pro nás… 

- najít společný termín do prosince - Milan na toto myslí 

 

4.2 

- přeplatek na zálohových platbách - změna rozpočtu zadat mínusovou položku 

- do rozpočtu nelze zadat zápornou rozpočtu, i když krátí rozpočet… 

 

 

 

 

 

 
Jednání ukončeno ve 13:00 hodin. 
 

Zapsala: Jana Filinová 

  
 

Další jednání Pléna KS MAS: 
2.11.2018 - MAS Brdy z.ú. 

 
Kde se ještě setkání KS MAS nekonalo: 

?? MAS Polabí o.p.s. 
?? MAS rozvoj Kladenska a Prahy-západ o.s. 

 


